

after decades of effort

- [返回首页](#)

网络释义概述

- 1. After Decades Of Effort: 经过十年努力

网络释义

网络例句

1. Marcelo Neri **of** the Getulio Vargas Foundation, which carried out the research, says it shows Brazil has at last become a middle-class country **after decades of effort**.

巴西商业学校开展了此次调研，其成员马塞洛·莱利称，这一调查结果表明，经过几十年的不懈努力，巴西终于成为了一个中产阶级国家。

article.yeeyan.org

2. **After decades of effort**, some analysts believe, China is finally beginning to use its own turbofan engines, an essential technology for advanced fighters. But self-sufficiency is still a long way **off**.

经过了几十年的努力，一些分析家认为，中国最终将会运用起自己生产的涡轮引擎——先进战斗机的核心技术。

youyifenzi.blog.163.com

3. **After decades of effort**, until the last century, the early 60s finally realize this desire.

经过了几十年的努力，直至上世纪 60 年代初终于实现了这一愿望。

www.docin.com

4. **After** nearly three **decades of effort**, we have discovered that universities aren't very good at technology transfer, either.

在经过近三十年的实践后，我们发现大学同样也并不适合处理技术转让的工作。

article.yeeyan.org

5. The proposal is also a key part **of** Mr. Hatoyama's **effort** to recalibrate Japan's foreign policy **after** more than five **decades of** nearly uninterrupted rule by a party closely aligned with the U.S.

这一提议也是鸠山由纪夫努力调整日本外交政策的重要行动之一。过去的50年，日本几乎一直由一个与美国关系密切的党派所统治。

news.iciba.com

6. However, the strongest go programs, **after decades of effort**, are routinely trounced by Asian schoolchildren.

然而，最强的围棋程序，在经过几十年的努力之后，仍然被亚洲的小孩痛扁。